

FNIDC 2018 - RFP # 1000197695

Question 13

I have a question regarding the daily payment. Is the \$1,620 per diem in addition to billings in accordance with the NIHB fee guide?

The dental contractor is paid only the per diem of \$1,620. Claim forms for dental services rendered are submitted to the NIHB Program to maintain client treatment history in our claims processing system; however, no payments are issued to the dental contractor as a per diem is paid. If a client has private dental insurance a claim is also submitted to them for reimbursement; however, the insurance company issues the cheque for any monies owed to the Receiver General of Canada as the dental contractor is paid a per diem.

Please see the Statement of Work, Section 2.1.

L'entrepreneur dentaire est payé seulement l'indemnité journalière de 1 620 \$. Les formulaires de demande pour les services dentaires rendus sont présentés au programme SSNA pour maintenir l'historique de traitement des clients dans notre système de traitement des demandes. Toutefois, aucun paiement n'est émis à l'entrepreneur dentaire puisqu'il/elle est payé une indemnité journalière. Si un client a une assurance de soins dentaires privé, une demande de remboursement est également soumise. La compagnie d'assurance émet le chèque pour toute somme d'argent due à l'ordre du Receveur général du Canada puisque l'entrepreneur dentaire reçoit l'indemnité journalière. Veuillez consulter l'énoncé des travaux, section 2,1.